
 بازدید رئیس دانشگاه گیلان 
از تصفیه خانه بزرگ آب گیلان

رشت- زینب قلیپور: در بازدید رئیس دانشگاه گیلان و معاونین این 
دانشگاه از تصفیه خانه بزرگ آب گیلان، بر همکاری شرکت آب و فاضلاب 
استان و دانشگاه گیلان برای اجرای پروژه های علمی و پژوهشی تأکید 
شد.در ابتدا سید محسن حسینی رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل آبفای 
گیلان با اشاره به اهمیت همکاری این شرکت با دانشگاه گیلان تصریح کرد: 
تعامل این دو حوزه در انتقال تجربه و اجرای پروژه های علمی و پژوهشی 
بسیار موثر و کارگشا خواهد بود.مدیرعامل آبفای گیلان با تشریح وضعیت 
آب استان و تأثیر تصفیه خانه در تأمین آب گیلان اظهار داشت: اصلاح 
فرایندها و استفاده از تجهیزات نوین برای ارتقاء سطح خدمات رسانی، 
عواملی است که همکاران این مجموعه به صورت شبانه روزی برای تأمین 
آب استان در تلاش هستند.مهندس حسینی همچنین افزود: با توجه به 
مشکلات و سختی های تهیه آب شرب، آبفای گیلان به دنبال منابع تولید 
آب با ریسک کمتر است.وی در ادامه گفت: وزارت نیرو طرح های بلند مدت 
آبرسانی در استان دارد که 8 طرح آبرسانی از غرب تا شرق را در بر می گیرد 
و آب این نواحی به صورت متمرکز تأمین می شود.مدیرعامل آبفای گیلان 
با اشاره به جمعیت تحت پوشش خدمات آبرسانی شرکت تصریح کرد: 
99.97درصد جمعیت شهری تحت پوشش خدمات آبرسانی قرار دارند و 
با بهره برداری از فاز دوم تصفیه خانه بزرگ آب گیلان، 75درصد جمعیت 
استان و همچنین 400 هزار نفر از جمعیت روستایی از آن بهره خواهند برد. 
وی همچنین یادآور شد: دیوارهای ذهنی اگر برداشته شود دانشگاه به روز 
شده و مشکلات جامعه حل خواهد شد و از آنجاییکه تجربه و دانش در کنار 
هم موثرند، لذا دانش موجود محصول تجربه پیشینیان است.دکتر رضی با 
تأکید بر اینکه تجربه باید نو باشد و تبدیل به دانش شود و مورد استفاده 
قرار گیرد افزود: از آنجائیکه دانشگاه گیلان رئیس دوره ای دانشگاه های 
کشورهای حاشیه دریای خزر می باشد با تمامی ظرفیت ها آماده همکاری 
است و علاقمند به انتقال تجربیات شرکت آبفای گیلان در دانشگاه ها برای 
بهره مندی دانشجویان می باشد.گفتنی است در پایان این نشست رئیس 
دانشگاه گیلان و معاونین این دانشگاه از تصفیه خانه بزرگ آب گیلان 

بازدید کردند و از نزدیک شاهد صعوبت روند پروسه تصفیه آب بودند.

 ۱۷۰۰ تن مرغ در سردخانه های 
استان گلستان ذخیره سازی شد

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان با اشاره به اینکه انبارهای ذخیره 
مرغ در گلستان پُر است، گفت: کمبود مرغ در استان گلستان وجود ندارد و در 
حال حاضر یک هزار و 700 تن مرغ در سردخانه های استان ذخیره شده است.
مختار مهاجر در بازدید از انبارهای ذخیره سازی مرغ در بندرگز اظهارداشت: در 
حال حاضر یک هزار و 700 تن مرغ در سردخانه های استان گلستان ذخیره 
شده و هر هفته هم 300 تن به صورت دوره ای خریداری و به مراکز نگهداری 
در داخل و خارج استان منتقل می شود.وی با اشاره به دستورالعمل سازمان 
پدافند غیرعامل کشور درباره ذخیره سازی مرغ برای مواقع ضروری، افزود: به 
صورت مستمر حدود 50 تا 70 هزار تن مرغ در کشور ذخیره سازی می شود 
که 10 تا 15 درصد آن باید در استان گلستان انجام شود.رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی گلستان با بیان اینکه استان گلستان یکی از مهم ترین استان ها در 
تامین مرغ و پشتیبان تنظیم بازار کشور است، اظهار داشت: از استان گلستان 
روزانه به 15 استان کشور مرغ ارسال می شود و 35 تا 40 درصد مرغ تهران هم 
از سوی استان گلستان تامین می شود.مهاجر گفت: استان گلستان در تولید مرغ 
قابلیت های خوبی دارد و سالانه 54 میلیون جوجه ریزی داریم که 40 درصد آن 
در واحدهای زنجیره تولید، تولید می شوند که برنامه داریم در پایان برنامه ششم 
به بیش از 80 درصد تولید برسانیم.رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان اظهار 
کرد: راه خروج از نوسانات قیمت، افزایش صادرات و افزایش این زنجیره های 
تولید است و در کل باید حوزه تولید و صادرات در قالب این زنجیره ساماندهی 
شود.وی  همچنین با بیان اینکه در گلستان 20 واحد مرغ تخم گذار با ظرفیت 2 
میلیون 280 هزار تخم مرغ فعالیت می کنند، گفت: 30 درصد تخم مرغ تولیدی 

در گلستان به دیگر استان ها صادر می شود.

اختصاص ۵۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای 
طرح افزایش تولید گوشت قرمز در گلستان

رئیس سازمان جهادکشاورزی گلستان با بیان اینکه گلستان یکی 
از قطب های تامین امنیت غذایی کشور به شمار می رود، گفت: امسال 
50 میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح افزایش تولید گوشت قرمز در 
استان گلستان اختصاص یافت.مختار مهاجر در جلسه شورای برنامه ریزی 
و توسعه استان با بیان اینکه گلستان یکی از قطب های تامین امنیت غذایی 
کشور به شمار می رود، اظهارداشت: استان گلستان در حال حاضر 3.5 
درصد تولید گوشت قرمز کشور را دارد و باتوجه به ظرفیتی که در استان 
داریم بسته سرمایه گذاری برای افزایش تولید گوشت قرمز را تهیه کرده ایم 
تا سهم تولید استان تا 1400 به 5 درصد و تا سال 1404 به 10 درصد 
در کشور برسد.وی افزود: امسال 5 میلیارد تومان اعتبار برای اجرای این 
تولید گوشت قرمز  از  استان  انتظار داریم سهم  و  یافته  طرح اختصاص 
افزایش پیدا کند.رئیس سازمان جهادکشاورزی استان گلستان با بیان اینکه 
پروژه های مختلفی برای رسیدن به این برنامه پیش بینی شده و در حال 
اجراست، گفت: اصلاح نژاد دام سنگین و سبک، تولید نژاد های نوترکیب 
گوسفندهای داخلی و خارجی با هدف چندقلوزایی و تامین قوچ و میش 
اصلاح نژاد شده برای تشکیل گله های مولد در حال انجام است.وی گفت: 
در همین زمینه 35 گله در استان گلستان شناسایی شده و 85 راس قوچ 
اصلاح نژادی در این گله ها توزیع شد. علاوه براین با دو شرکت دانش بنیان 
نیز برای تولید اسپرم و جنین دام های نوترکیب قرارداد بسته شد.مهاجر 
درباره واردات گاوهای دومنظوره به استان نیز عنوان داشت: جلسه هایی 
تامین  برای  این طرح  لبنی داشتیم و هفته آینده  با شرکت های بزرگ 
ارزی برای بانک مرکزی ارسال می شود. همچنین با مرکز اصلاح نژادی در 
فرانسه نیز برای اصلاح 1000 راس دام هماهنگی شده است.رئیس سازمان 
استان 3 هزار واحد  استان گلستان خاطرنشان کرد: در  جهادکشاورزی 
دامداری کوچک در استان داریم که در سال های اخیر به علت مشکلات 
مختلف دچار تعطیلی و رکود شدند، برای واحدهای جدید و توسعه پرورش 
دام در استان نیاز به تامین آب جدید نخواهیم داشت و از همان مجوزهای 

قبلی استفاده می کنیم.

اهواز-لیلا زرگانیان: معاون فنی و امور زیربنایی سازمان 
منطقه آزاد اروند گفت: با اجرای پروژه پیاده راه اربعین، سال 
آینده مسیر عبور زائران و استقرار مواکب به محل جدید انتقال 
داده می شود.موعود شمخانی با حضور در قرارگاه رسانه ای 
اروند در مرز شلمچه، ضمن خسته نباشید به خبرنگاران جهت 
پوشش لحظه ای اخبار این ایام، از اجرای پروژه پیاده راه اربعین 
در سال آینده خبر داد.شمخانی هدف از اجرای این طرح را 
تسهیل در امر خدمات رسانی به زائران، ساخت مواکب ثابت و 
هرچه بهتر شدن خدمات مرتبط به این ایام عنوان کرد و گفت: 
تا کنون 95 درصد از پروژه مذکور توسط سازمان منطقه آزاد 
اروند و دیگر اقدامات با همکاری سازمان های برق و آب و فاضلاب انجام خواهد شد.معاون فنی و امور زیربنایی سازمان منطقه 
آزاد  از جمله مزیت های اجرای این طرح را تحویل زمین همراه با سند مربوطه به موکب داران عنوان کرد و افزود: این پروژه 
بر اساس طرح تفضیلی اجرا می شود و کاربری آن فرهنگی خواهد بود.وی با تأکید بر همسان سازی مواکب در طرح پیش رو، 
تصریح کرد: برای نمونه چند موکب را خواهیم ساخت تا الگویی برای سایر مواکب باشد.شایان ذکر است این پروژه به فاصله 
400 متری مسیر موجود و از سه راهی یادمان در موازات مسیر فعلی اجرا خواهد شد و در حال حاضر 30 درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته و برای اجرای آن 24 میلیارد تومان اعتبار پیش بینی شده است.

سازمان  سرپرست  بابامحمدی:  حسین   _ سمنان 
اجراي  از  سمنان  شهرداری  ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری 
فاز اول طرح تجمیع و زیباسازي دکل هاي مخابراتي تلفن 
همراه در سمنان خبر داد و گفت: با اجراي این طرح تعداد 
BTS مخابراتي حداقل 40 درصد کاهش خواهد  دکل هاي 
های  دکل  حاضر  درحال   : گفت  پرویزی  وحید   . داشت 
اپراتورهای مختلف بصورت غیر هماهنگ  مخابراتی توسط 
از منظر مدیریت  نگاه کارشناسانه  نظر داشتن  بدون در  و 

شهری نصب شده اند.
و  سیما  اصلاح  را  طرح  این  اجراي  از  هدف  پرویزی 
مسکوني،  فضاهاي  در  مستقر  دکل هاي  طرح،  این  در  افزود:  و  کرد  عنوان  شهري  فضاي  زیباسازي  و  شهري  منظر 
تاثیرات  ادامه داد: هرچند که شواهد قانع  کننده ای درباره  یابند.وی  آموزشي، بهداشتي جمع آوري و یا کاهش مي 
نامطلوب این امواج بر سلامت مردم وجود ندارد ولی کاهش تعداد دکل های نصب شده، آسیب های احتمالی امواج این 
دکل ها به حداقل می رسد.سرپرست سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری سمنان خاطر نشان کرد: پس از 
اجرای طرح تجمیع دکل های مخابراتی، تعداد دکل های نصب شده در سطح شهر حداقل 40 درصد کاهش خواهد 

داشت و این طرح بزودی توسط این سازمان اجرایی خواهد شد.

شهردار شهرکرد با اشاره به اجرای طرحهای 
ترافیکی در این شهر گفت: طرح اتوبانک در مرکز 

چهارمحال و بختیاری جانمایی شده است. 
یکشنبه  شامگاه  دهکردی  غلامیان  نورالله 
دویست و پنجمین نشست علنی شورای اسلامی 

شهرکرد تاکید کرد: براساس هماهنگی های صورت 
و  چهارمحال  در  مختلف  نقاط  بررسی  و  گرفته 
بختیاری مکانی در بلوار آزادی بین میدان شهداء 
)فلکه چهارمحال( و سه راهی کیان برای راه اندازی 

اتوبانک در شهرکرد مشخص شد.
وی افزود: برای راه اندازی اتوبانک در شهرکرد 
رایزنی های فراوانی با بانک های عامل چهارمحال و 

بختیاری صورت گرفت.
نهایت  در  کرد:  تصریح  دهکردی  غلامیان 
تامین  شرط  به  طرح  این  اجرای  با  شهر  بانک 

مکانی به صورت رایگان موافقت کرد.
نظر  مورد  کنونی  مکان  داشت:  اظهار  وی 
آزادی  )بلوار  در شهرکرد  اتوبانک  راه اندازی  برای 
بین میدان شهداء »فلکه چهارمحال« و سه راهی 
کیان( در کمیته مناسب سازی معابر چهارمحال و 

بختیاری مصوب شده است.
گفت:  نیز  شهرکرد  اسلامی  شورای  رئیس 
بار  نخستین  برای  شهرکرد  اتوبانک  طرح  اجرای 

در چهارمحال و بختیاری اجرا می شود.
حیدر علیپور دهکردی تاکید کرد: این طرح 
جانبازان  و  معلولان  آسان  دسترسی  هدف  با 
در  خودپرداز  دستگاه های  و  بانکی  خدمات  به 

شهرکرد اجرا خواهد شد.
راه اندازی  با  کرد:  تصریح  دهکردی  علیپور 
حوزه  در  بزرگی  تحول  شهرکرد  در  اتوبانک 
و  جانبازان  به  آسان  و  بی منت  خدمات رسانی 

معلولان چهارمحال و بختیاری رخ خواهد داد.
چهارمحال و بختیاری بیش از 7 هزار و 300 
شناسایی  معلول  هزار   32 افزون بر  و  جانباز  هزار 

شده دارد.

در  رهبری  معظم  مقام  بعثه  دفتر  مسئول 
برپایی  اوقاف قم در زمینه  از عملکرد  قم  منطقه 
حسینی  زائران  از  پذیرایی  و  اربعین  موکب های 

تقدیر کرد.
حسین  محمد  والمسلمین  حجت الاسلام   
امامزاده  مقدس  آستان  در  حضور  با  عسکری 
این  شریف  مضجع  زیارت  ضمن  جمال الدین)ع( 
مختلف  بخش های  از  واجب التعظیم،  امامزاده 
موکب اربعین در جوار این حرم مطهر بازدید کرد.

وی ضمن تقدیر و تشکر از اداره اوقاف ناحیه 
از  کرد:  اظهار  موکب  این  برپایی  دلیل  به  قم  دو 
همکاری این اداره در استقرار موکب شهدای منا 
هم که به همت حج و زیارت استان قم برپا شده 

تشکر می کنیم.
این دو  میان  افزود: لازم است همکاری  وی 
نهاد و نیز سایر دستگاه ها در راستای خدمت رسانی 
بیشتر به زائران اعتاب مقدسه در تمام ایام سال، 

افزایش یابد.

سازمان منطقه آزاد اروند: سال آینده مسیر عبور 
زائران به محل جدید انتقال داده می شود

اجراي فاز اول طرح تجمیع و زیباسازی دكل های 
مخابراتی تلفن همراه در سمنان

شهرداری شهركرد: طرح اتوبانک در شهركرد جانمایی شد

تشکر مسئول دفتر بعثه رهبری از برپایی موكب اربعین در امامزاده جمال الدین)ع(

خبرخبر

فرآیند  آغاز  از  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  تعالی  مدیر 
سومین  در  حضور  برای  سازمانی  تعالی  اظهارنامه  تدوین 
دوره جایزه سرآمدی و بهبود مستمر شرکت ملی گاز ایران 
در سال جاری خبر داد و گفت: با توجه به برگزاری سومین 
دوره جایزه سرآمدی و بهبود مستمر شرکت ملی گاز ایران 
در سال جاری، برنامه ریزی ها و فعالیتهای لازم برای حضور 
جایزه  از  دوره  این  در  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  اثربخش 

سرآمدی در حال انجام است.
به گزارش روابط عمومی، مهندس »حامد علیشیری« 
افزود:  در این راستا فرآیند تدوین اظهار نامه تعالی سازمانی 
با حضور اعضای کمیته های تعالی پالایشگاه گاز ایلام آغاز شده و مطابق برنامه تا آخر ماه جاری به صورت کامل انجام 

خواهد شد. 
وی با توجه به اینکه این شرکت در دومین دوره جایزه سرآمدی و بهبود مستمر در سال گذشته موفق به اخذ 
تقدیر نامه پنج ستاره شده است، تصریح کرد: با توجه به انجام برنامه ها و پروژه های بهبود در واحدهای مختلف این 
پالایشگاه طی سال جاری، زمینه مناسبی برای حضور موثر در جایزه سرآمدی و اخذ سطح تندیس وجود دارد و امید 

است با تلاش، همکاری و همدلی کلیه پرسنل پالایشگاه این مهم تحقق یابد.

برای اولین بار بر روی خط )امیدیه 1- ولهد- مارون3 
مشراگه،  شهر  در  جراحی  رودخانه  درون  در  مارون(   –
و وقوع حادثه  از قطعی خط  تا  سیم محافظ نصب گردید 
جلوگیری شود. مدیر امور بهره برداری ناحیه شرق  شرکت 
از  که  خط  این  گفت:  خوزستان  ای  منطقه  برق  سهامی 
سیم  فاقد  احداث  زمان  از  است  شرکت  قدیمی  خطوط 
بوده  رودخانه  درون  های  دکل  بین  وایر(  )شیلد  محافظ 
برق شدن پست  بدون  و  باعث قطعی خط  و همین عامل 
های ولهد، مارون 3، بخشی از شهر های مشراگه، رامشیر و 

شرکت نفت و گاز می شد.
محمد سلبی بیان کرد: برای رفع این مشکل، امور بهره برداری ناحیه شرق با اجاره کردن قایق موتوری اقدام به 

نصب 700 متر شیلد وایر دوبل) جمعا 1400 متر( بر روی دکل های داخل رودخانه جراحی در قسمت مشراگه کرد.
وی با بیان اینکه این اقدام در مدت زمان ۶ روز و بدون اعمال خاموشی انجام شده، تصریح کرد: هم زمان با نصب 

شیلد وایر، تعویض زنیجر مقره، رفع سیم لاشگی، نصب گوی هشدار دهنده، نصب دمپر و کرونا نیز انجام شده است.
مدیر امور بهره برداری ناحیه شرق شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: بالغ بر 500 متر جاده دسترسی نیز به 

دلیل فقدان جاده مواصلاتی به محل خط، نیز احداث شد.

مدیر تعالی پالایشگاه گاز ایلام عنوان کرد:

آغاز فرآیند تدوین اظهارنامه تعالی سازمانی برای 
حضور در جایزه سرآمدی شركت ملی گاز ایران

شرکت سهامی برق منطقه ای خوزستان:

 نصب سیم محافظ بین دكل های رودخانه 
منطقه مشراگه

رییس  معاون  نوبخت  محمدباقر  با  ساری  شهردار  دهقان:   – ساری 
جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور دیدار و گفتگو کرد.

بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  نقل  به  مازندران  خبرنگار  گزارش  به 
معاون  نوبخت  محمدباقر  با  ساری  شهردار  رجبی  عباس  ساری،  شهرداری 
رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور دیدار و گفت و گو کرد.
در این دیدار عباس رجبی طی گفتگویی به بیان معضلات پیش روی 
شهر ساری پرداخت و اظهار داشت: امروز ساری به عنوان مرکز استان با 
گره های ترافیکی عدیده ای مواجه است و در این راستا اتمام پروژه های 
و  زباله سوز  نیروگاه  راه اندازی  و  تکمیل  ملل،  فاز2  چون  ای  مانده  معطل 
دیگر پروژه های عمرانی نیمه کاره نیازمند عزم جدی مسئولان و حمایت 

های ملی است.
وی در ادامه گفت: مرکز استان به دلیل جمعیت شناور و طریق الرضا)ع( 
از  روزانه  بسیاری  بر دوش می کشد، جمعیت  را  بسیاری  ترافیکی  بار  بودن، 
سراسر استان به ادارات کل مستقر در ساری مراجعه می کنند که این مساله 

هم بار ترافیکی مرکز استان را مضاعف می کند، رفع گره های ترافیکی ساری 
اقدامی موثر در پویایی شهر و سهولت تردد برای شهروندان خواهد بود.

افق  به  اشاره  با  رییس جمهور  معاون  با  گفتگو  ادامه  در  این مسئول 

به  که  ساری  است  نیاز  داشت:  بیان   ،2022 سال  در  ساری  گردشگری 
زیرساخت های  شده  انتخاب   2022 سال  در  اکو  گردشگری  مرکز  عنوان 
این  در  می تواند  ملل  پروژه  دوم  فاز  و  کنیم  فراهم  را  زمینه  این  در  لازم 

باشد. راهگشا  مسیر 
در این دیدار شهردار ساری بر اولویت داشتن تکمیل و راه اندازی پروژه 
نیروگاه زباله سوز ساری اشاره ای مجدانه داشت و مرتفع شدن آن را عامل 
مهمی در برطرف شدن معضل پسماند مازندران دانست که محقق شدن این 
را  بودجه کشور  و  برنامه  موضوع عزم جدی دولت و شخص رییس سازمان 

می طلبد.
ماحصل این گفتگو و جلسه پیگیری مشکلات شهر ساری، دستورات لازم 

معاون رییس جمهور جهت تکمیل پروژه های عمرانی نیمه تمام بوده است.
شایان ذکر است، رجبی در نخستین روزهای شروع به کار خود، دیدار با 
مسئولان ارشد را در دستور کار خود قرار داده تا با قدرت چانه زنی در سطح 

ملی، بخشی از مشکلات پیش روی مرکز استان را مرتفع سازد.

زائران  به  اهل بیت)س(  کریمه  مقدس  آستان  موکب  روزه    12 خدمت 
اربعین حسینی عصر روز شنبه 27 مهرماه به پایان رسید.

به گزارش پایگاه خبری آستان مقدس حضرت معصومه سلام الله علیها، 
پیادره روی  مسیر   1080 عمود  در  مستقر  کرامت  بانوی  مطهر  حرم  موکب 
اباعبدالله   زائران  به  رسانی  خدمت  روز   14 از  بعد  کربلا  به  نجف  از  اربعین 
الحسین علیه السلام از تاریخ 14 تا 27 مهرماه 1398 همزمان با غروب اربعین 

حسینی به فعالیت خود پایان داد.
آستان  موکب  خادمان  که  کرد  طلوع  درحالی  مهر   1۶ صبح  خورشید 
پذیرایی  آماده  و دل  با جان  علیها  فاطمه معصومه سلام الله  مقدس حضرت 

از زائران اباعبدالله  الحسین علیه السلام در بخش های مختلف موکب بودند.
کیف،  تعمیر  درمانی،  خدمات  ارائه  لباس،  شست وشوی  زائران،  اسکان 
کفش، چرخ و کالسکه، خدمات خیاطی، ایستگاه های صلواتی، اینترنت رایگان، 
ارتباط رسانه ای،  تماس اینترنتی، پخت و توزیع کیک و نان، پخش آب معدنی، 

اهدای بسته های فرهنگی، اقامه نماز جماعت، برگزاری مراسم دعا و عزاداری، 
در  اهل بیت)س(  کریمه  موکب  از خدمات  بخشی   … و  تبرکی  غذای  توزیع 

عمود 1080 به زائران حسینی بود.
خادمان موکب بانوی کرامت در طول 14 روز خدمت خالصانه خود 480 
هزار لیوان آب معدنی 200 سی سی، 30 هزار عدد نان لواش، بیش از 1۶ هزار 
غذای تبرکی و ۶3 هزار و 500 کیک را بین زائران حسینی توزیع کردند و 
بیش از 2500 کفش را تعمیر و همچنین 2100 خدمت خیاطی ارائه دادند.

خادمان بعد از زیارت مضجع شریف حضرات معصومین)ع( در سامرا و 
کاظمین امشب )یکشنبه( عراق را به مقصد ایران ترک خواهند کرد و از مرز 
مهران وارد کشور می شوند تا بار دیگر در شهر مقدس قم و در بارگاه منور و 
ملکوتی حضرت فاطمه معصومه سلام الله علیها خادم زائران این بانوی جلالت و 
کرامت باشند.گفتنی است، خادمان موکب آستان مقدس کریمه اهل بیت)س( 
از برپایی و آغاز فعالیت موکب آستان در عمود 1080 نیز حرم مطهر  قبل 

امیرمؤمنان علی علیه السلام در نجف و حرم های امام حسین و حضرت عباس 
علیهم السلام در کربلای معلی را زیارت کرده بودند.

در دیدار شهردار ساری با معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور صورت گرفت:

گام بلند عباس رجبی برای رفع معضلات پیش روی شهر ساری

پایان خدمت ۱۴روزه  موکب آستان مقدس کریمه اهل بیت)س( به زائران اربعین حسینی

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت     سه شنبه 30 مهر 1398     شماره  1279 اخبار


